
 

 

 

Raadsvragen “Onvolkomenheid Jeugdmiddelen” 

Op Goede Vrijdag werd op het raadsinformatiesysteem een raadsinformatiebrief geplaatst met als 

onderwerp “Onvolkomenheid Jeugdmiddelen”. Hieruit bleek dat het budget voor jeugd door een 

fout structureel 1,3 miljoen euro te laag begroot is. Omdat dit tekort in de ogen van de Woerdense 

VVD meer is dan slechts een onvolkomenheid hebben wij de volgende vragen aan het college: 

1. In de programmabegroting wordt verantwoord op welke wijze de gemeente omgaat met 

gemeenschapsgeld. Dit vraagt om een hoge mate van zorgvuldigheid. Welke 

controlemechanismen heeft de gemeente ingebouwd om fouten te voorkomen? 

2. In de raadsinformatiebrief staat dat de concerncontroller een onderzoek zal uitvoeren naar de 

oorzaak van de fout in de begroting. Wanneer is dit onderzoek gereed? Wanneer en op welke 

wijze wordt de raad geïnformeerd? 

3. Uit de raadsinformatiebrief blijkt dat de misrekening van 1,3 miljoen niet op zichzelf staat, maar 

dat er mogelijk ook fouten zijn gemaakt in de financiële verwerking van besluiten uit Oudewater. 

Dit wekt de indruk dat er binnen de organisatie gebruik wordt gemaakt van foutgevoelige 

procedures. Heeft het college overwogen om daarom het onderzoek te laten uitvoeren door een 

onafhankelijke, externe organisatie in plaats van door de eigen concerncontroller? Waarom is 

hier niet voor gekozen?  

4. a. In de raadsinformatiebrief wordt gesproken over “jeugdmiddelen”. In de programmabegroting 

komt deze term niet voor. Daarin wordt gesproken over taakvelden als: wijkteams, 

maatwerkdienstverlening 18-, geëscaleerde zorg 18- en volksgezondheid. Op welke taakvelden 

heeft deze blunder in de begroting allemaal betrekking?  

b. Betreft een deel van de 1,3 miljoen openeinderegelingen? Zo ja, hoeveel? 

c. Indien het ook openeinderegelingen betreft, kan het tekort van 1,3 miljoen dan mogelijk nog 

hoger uitvallen? 

5. In de raadsinformatiebrief staat dat het college zich beraamt op de financiële gevolgen van de 

misrekening in de begroting. Het college heeft eerder aangegeven te werken aan stabiele 

gemeentefinanciën waarbij er niet meer geld wordt uitgegeven dan er binnenkomt en tekorten 

moeten worden opgevangen binnen het eigen programma. Houdt het college vast aan dit 

voornemen en betekent dit dat de dekking voor te laag begrote 1,3 miljoen zal worden gezocht 

binnen het sociaal domein? Zo ja, welke activiteiten komen er dan te vervallen om dit tekort te 

financieren? 

6. In de afgelopen paar jaar zijn eerder waarschuwingen afgegeven over dreigende tekorten in het 

sociaal domein die later opeens weer mee bleken te vallen. Dit heeft niet het vertrouwen gewekt 

dat de gemeente voldoende grip heeft op de financiën in het sociaal domein. Hoe kijkt het 

college hier tegenaan? Hoe denkt het college de broodnodige controle te herstellen? 
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